
Wtocfawek 76.02.2078r

Mazierski J6zef

Radny Rady Miasta Wfoclawek

Szanowny Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent M iasta Wtocfawka

W nawiqzaniu do mojej interpelacji 2dniat9.72.2017 r ponownie prosze

o szczeg6fowq informacje o planowanych w 2018r w ramach przyjqtego

budietu miasta remontach, modernizacjach itp. budynk6w komunalnych -

bqdqcych w gestii samorzqdu Wloctawka - jednostki bud2etowej AZK,DzialTOO,

Gospodarka mieszkaniowa, Rozdzial 70095 gdzie zaplanowano Srodki

finansowe na utrzymanie gminnego zasobu komunalnego kwotq 2t6589622t,
w tym remonty 6 785 00 zt.

Z powaianiem


